
Referat af generalforsamling den 13. juni 2020 i St. Vejleå kogræsserforening  

 

1) Bjørn blev valgt som ordstyrer og Keld som referent- 
 

2) Formanden bød velkommen og gav et fyldestgørende referat af sidste års aktiviteter, bl. a. at 
der desværre var sammenfald af Mosens dag og et besøg på Møn med rundvisning og 
efterfølgende spisning hos Jørgen Poulsen – vores faste leverandør af kalve. 
Referatet blev godkendt. 

3) Regnskabet for sidste år blev gennemgået og godkendt. 
4) Der var ikke indkommet nogle forslag. 
5) Det nye budget blev fremlagt sammen med fastholdelse af kontingentet. Dette blev godkendt. 
6) Som vanlig praksis afgik den gamle bestyrelse, men blev genvalgt. Vi manglede en suppleant, 

men et af de nye medlemmer meldte sig frivilligt. 
7) Revisoren blev genvalgt. 
8) Eventuelt. Her var der en livlig diskussion om foreningens fremtid. Der er mangel på 

medlemmer ( vi er p.t 20 ), og der var forslag om at rette henvendelse til en forening i 
København, som har venteliste. Der var også forslag om at reklamere på facebook og evt. 
sætte artikler i de lokale aviser. 
Der blev talt om at indkøbe nogle flere redskaber, så vi er bedre udrustet til den aftalte 
arbejdsdag d. 20. september. 
 
Vi har 6 kalve og 12 lam. Ved mødets start var der ikke udsolgt af lammene, men det faldt på 
plads i forbindelse med den omdelte liste, hvor man kunne skrive sig på med andele. 
 
Mødet sluttede kl. 11.30 
 
 
 

  


